



		(A-1-3	. –		
To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 1/7/2020 Subject: Invitation to Attend the Ordinary Gene			ادة هيئة الاوراق المالية ادة بورصة عمان ريخ: 2020/7/1 يضوع: دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة العادي		لساد التار
	Assembly Meeting				
core gen noc	e Board of Directors of Jordan Commercial dially invites you to attend the company's orderal assembly meeting which will be held at on on Thursday 9/7/ 2020 utilizing visual and nmunication technology via Lumi AGM applications the following matters:	dinary 12:00 audio	12 من سموع	مجلس ادارة البنك التجاري الأردني دعوتكم لحضور اجتماع الله التجاري الأردي دعوتكم لحضور اجتماع الله العادي السنوي للشركة المنوي عقده في تمام الساعة (2020/7/9 عبر الاتصال المرثي والمطة برنامج Lumi AGM ؛ وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي التا	لعام لهر
	Subject:	Inser	en .	الموضوع:	
1.	Reciting and approving the minutes of the previous year ordinary General Assembly Meeting which was held on 4 /7/ 2019.	appl	<u>lea</u>	تلاوة قرارات إجتماع الهيئة العامة السابق المنعقد بتاريخ (4 / 7 /2019)	.1
2.	Presenting the Board of Directors report concerning the bank activities during the financial year ended on 31 /12/2019 and the work plan for 2020.			التصويت على تقرير مجلس الإدارة السنوي عن السنة المالية 2019 وخطة عمل الشركة للسنة الثالية والمصادقة عليهما.	.7
3.	Voting on the auditors' report and financial statements for financial year 2019. Noting that no profit will be distributed to the shareholders for the financial year 2019, pursuant to the circular issued by the Governor of the Central Bank of Jordan no.1/1/4693 dated 9/4/2020.			التصويت على تقرير مدققي الحسابات عن السنة المالية 2019 والتصويت على الميزانية العامة وحساب الارباح والخسائر وقائمة الدخل كما في 2019/12/31 والمصادقة عليهما. علماً بأنه لن يتم توزيع أرياح على المساهمين للسنة المالية 2019 عملاً بالتعميم الصادر عن محافظ البنك المركزي الأردني رقم (4/4/93 تاريخ 2020/4/9).	
4.	Discharging the Board members from their liabilities in respect to the financial year ended on 31/12/2019 in accordance with the law.			التصويت على إبراء ذمة مجلس الإدارة عن أعماله لسنه 2019 ضمن حدود احكام القانون	.4
5.	Voting on the election of the auditor for the financial year 2020, and authorizing the Board of Directors to determine their fees.			التصويت على إنتخاب مدققي الحسابات للسنة المالية 2020 وتحديد أتعابهم أو تفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم	
6.	Approving the appointment of Mr. Mohanad Shehadeh Khalil Khalil as an independent member of the board of directors of the bank from 22/12/2019.			المصادقة على تعيين السيد مهند شحادة خليل خليل عضوا في مجلس الادارة اعتبارا من تاريخ 2019/12/22.	(-
7.	Election of the new board of directors of the Bank as the current board ended its term.			انتخاب مجلس ادارة جديد للبنك وذلك لانتهاء ولاية مجلس الادارة الحالي.	
8.	Presenting a brief report of the Board	عمد. داریات	ھسة وقالا	الإستماع لتقرير موجز حول أعمال اللجان المنبثقة عن مجلس الإدارة. الموجود المحادية ال	.1
		وان ۱۰۲۰ پر ۲۰۲۰	11.3	الرقم التسلسط رقسم المسلسط حريب ۱۹۸۹ عمان ۱۹۱۱ الزون هانف: ۲۰۰۰ (۱۳۰۰ ماده ماماد)	



9. Any other matters which the General Assembly proposes to include in the agenda, and are within the work scope of the General Assembly in its ordinary meeting, provided that such a proposal is approved by shareholders representing not less than 10% of the shares represented in the meeting.	9. أي أمور أخرى تقترح الهيئة العامة إدراجها في جدول الأعمال ويدخل في نطاق أعمال الاجتماع العادي للهيئة العامة على أن يقترن إدراج هذا الاقتراح في جدول الأعمال بموافقة عدد من المساهمين يمثلون ما لا يقل عن (10%) من الأسهم الممثلة في الاجتماع.		
Kindly accept our highly appreciation and respect Company's Nam: Jordan Commercial	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،، اسم شركة: البنك التجاري الاردني		
Bank General Manager's Signature	توقيع المدير العام		
تانقيار	-lez		